

中文学校毕业条例

中文学校给符合下列毕业条件的学生颁发毕业文凭：

1. 毕业前两个学期，申请人必须注册在校。
2. 在中文学校完成从一年级到八年级的学业，并且毕业当年至少是当地美国学校八年级或更高年级的学生。
3. SATII 模拟考试成绩达 51 的综合分数。（注：51 的综合分数相当于标准分 650。SATII 模拟考试每年由学校组织进行）
4. 中文作为第二语言学习的学生要通过 YCT-level 4 考试（注：120 分的综合分数 YCT 考试每年由学校组织进行，通过要求达到 120 分的综合分数）。
5. 学生的汉语水平，包括听说读写，必须通过教师的书面评估。
6. 毕业的最终审核批准权归学校毕业评定委员会所有。毕业评定委员会成员包括：校长、教务副校长、教务长和一名毕业班教师。

CCC Chinese School Graduation Requirements

In order to graduate from the CCC Chinese School with a diploma, a student must meet the following requirements:

1. Registered as a regular student in the CCC Chinese School for at least two consecutive semesters immediately prior to graduation.
2. Received at least eight years or equivalent to eight years of formal Chinese language instructions (from 1st grade to 8th grade) at the CCC Chinese School. And the student should be at 8th grade or higher in the local US school.
3. Scored at least 51 Composite Total Score on the Mock SAT II Chinese Exam. (Note: The 51 composite total score is equivalent to scaled score 650. The Mock SAT II Chinese Exam is administered at the CCC Chinese School each year.)
4. Scored at least 120 Composite Total Score on YCT – Level 4 Exam for the students who are learning Chinese as Second language (CSL). (Note: YCT Exam is administered at the CCC Chinese School each year.)
5. Received satisfactory teacher evaluation in all four Chinese language modalities (listening, speaking, reading, and writing) at the time of graduation.
6. The final right of review approval graduation is owned by the school Graduation Assessment Committee. The members of the Graduation Assessment Committee include: Principal, Vice Principal of the academic affairs, Director and one graduating class teacher.